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Ten Geleide door J.F. de Miranda

De CvZ is primair een "zesvcgelgroep" waarin de eigen activiteiten

een belangrijk aandeel hebben. Het contrifautiegeld is dan ook nodig om

de eigen activiteiten te financieren alsmede de verslaggeving daarvan,

Tonh is hot bestuur, en met haar een aantal leden, zich ervan bewust

dat de tijd rijp is om meer bekendheid aan de verkregen resultaten te

geven, In januari heeft het bestuur besloten, in overleg mot vertegen-

woordigende leden van ds posten Scheveningsn en Hondsbossche Zeewering,

om over te gaan tot de publicatie van de belangrijkste resultaten :n

boekvorm. Streeftermijn daartoe Is 2 a jaar. Een commissie, bestaan-

de uit K, Camphuysen, M, Platteeuu en K. Uoutersen, is reeds belast met

voorbereidende werkzaamheden. Het ligt in de bedoeling de vanaf boor-

eilanden verkregen resultaten voorlopig buiten beschouwing te laten.

Belangrijk discussiepunt is nog da vorm waarin gegevens zo ovarzichts-

lijk roogelijk dienen te worden gepresenteerd. D, van Dijk hesft onder

meer ten' ësn'zièrrvarr ds steltlopertrek al oen "proeve" genaakt, waar-

over op de komende jaarvergadering meer ral worden gezegd. Op een

goheel ander terrein is ock een belangrijk begin gemaakt, F,H, Dansen

heeft een eerste analyse gemaakt van de ecologische usranceringsn vzn

de afgelopen decennia in de Noordzee, en heeft aen poging gedaan rela-

ties te leggen tussen deze veranderingen en het voorkomen voor onzs

kust van de Grauuo Pijlstormvogel.. Verwacht mag worden dat met publica-

tie van het inmiddels gereed zijnde concept een discussie op gang kan

komen aangaande een beter begrip van de vele gedane waarnemingen.

Het bestuur juicht initiatieven en het meedenken van de leden toe, an

vertrouwt erop dat ook 1979 door gezamenlijke inspanning voor ieder

een goed zestrekjaar zal worden.

Het is nu al weer zeven jaar geleden dat de Club van Zeetrekwaar-

nemers (C.v.Z.) in februari 1972 werd opgericht. Een bescheiden terug-

blik is dan ook eens op zijn plaats.

De activiteiten zijn in de loop der jaren toegenomen getuige de

ontwikkeling in het jaarlijks aantal waarnemingsuren, de meer omvatten-

de jaarvergaderingen, een succesvol begin met waarnemingen verder uit

de kust vanaf Meetpost Noordwijk, de recents tellingen van verblijvende

vogels langs de hele Nederlandse kust en een toenemende coördinatie bij

stookolieslachtoffertellingen. Na de toetreding tot de Nederlandse

Ornithologische Unie in 1976, is inmiddels ook de twee maal jaarlijkse

interne verslaggeving in de seizoenverslagen uitgebreid met een eerste

samenvattend ornithologisch jaaroverzicht in Limosa. Het ledenaantal

blijft nog gestadig stijgen en bedraagt momenteel ca. 155.


